
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Rady školy /RŠ/ pri Základnej škole Zázrivá, konanej dňa 29.3.2011 

Prítomní:  - členovia RŠ : Terézia Lášticová, Júlia Trnovcová, Mária Guričanová, 
  Ing. Monika Otrubová, Bc. Jozef Jurík, Stanislav Žúbor, 
  Ján Štyrák 

- hostia: Mgr. Anton Daubner –riaditeľ školy 
            Bc. Matúš Mních – starosta obce 
            Katarína Bellová  - od 1.4. 2011 členka RŠ 

 
Program:  1. Otvorenie 
                  2. Prerokovanie harmonogramu stretnutí Rady školy v priebehu roka 2011 
                  3. Predloženie Výročnej správy o činnosti Rady školy za rok 2010 
                  4. Podnety a návrhy členov RŠ 
                  5. Záver 
 
  
K bodu 1 
Zasadnutie Rady školy otvorila a všetkých členov, riaditeľa školy aj pána starostu privítala 
predsedníčka Monika Otrubová. 
 
K bodu 2 
Členovia RŠ sa dohodli na harmonograme stretnutí RŠ na rok 2011. Stretnutie členov bude 
zvolávať predsedníčka pani Monika Otrubová. 
 
K bodu 3 
Predsedníčka RŠ predložila všetkým prítomným Výročnú správu o činnosti RŠ za rok 2010 t.j. 
písomný materiál, v ktorom bola zhrnutá činnosť RŠ a rozobraté v bodoch jednotlivé zasadnutia. 
Členovia RŠ sa informovali vedenia školy o riešení návrhov a podnetov zo zasadnutia RŠ zo 
14.12.2010:  

- odstránenie prestarnutých stromov a nahradenie ich novými (termín - do konca 
4/2011) – drevo zo stromov sa využije pre potreby školy 

- oprava zatekajúcich pergol – pán riaditeľ sa vyjadril, že p. Košarišťan odstúpil od 
prác na oprave pergol, zatiaľ nie je nová firma, ktorá by pergoly zrekonštruovala 
(termín – neurčený) 

- oprava strechy na školskej jedálni – pán starosta uviedol, že obec už vyhradila 
finančné prostriedky v rozpočte na tento rok z ktorých sa nakúpi drevo na 
zhotovenie strechy (termín – neurčený) 



- doriešenie úpravy prístreška pri kotolni ZŠ – prítomní sa zhodli, že prístrešok má 
svoje využitie na uschovanie školského materiálu a nebolo by vhodné jeho 
odstránenie  

 
K bodu 4 
 
Členovia RŠ sa informovali o vízii smerovania školy (prípadne spoločne aj s materskou škôlkou) 
z dôvodu, že sa hovorí o zlúčení obidvoch zariadení. 
Riaditeľ školy: - oboznámil prítomných s testovaním žiakov Monitor 9 na škole 

- oboznámil s výsledkami správy zo školskej inšpekcie prítomnej na testovaní 
žiakov Monitor 9 

- informoval prítomných o nainštalovaných kamerových systémoch v priestoroch 
obidvoch škôl (hlavne chodby) a v priestore telocvične, archivácia nahrávok je 7 
dní 

Starosta: - vyjadril nespokojnosť s 50%-nými vedomosťami žiakov na Monitor 9 
- oboznámil RŠ s možnosťami riešenia fungovania školy, škôlky a ubytovacieho 

zariadenia v priestoroch školy, prípadne v správe obce, všetko je v štádiu 
monitorovania možností čo najefektívnejšieho fungovania zariadení a príprava 
projektu 

Člen RŠ sa informoval nakoľko sú využité priestory školy, podľa počtu žiakov. Starosta uviedol, 
že podľa demografického vývoja, detí ubúda a bude ubúdať, preto škôlka by do priestorov školy 
mala kde vojsť. Riaditeľ školy apeloval na potrebu zváženia voľných priestorov školy z dôvodu 
delenia tried podľa predmetov, počítačové učebne, špeciálne učebne. Člen RŠ upozornil, že je 
potrebné zavolať najprv hygienu, či sú priestory vhodné pre potreby detí z MŠ.  
Členovia RŠ, starosta a riaditeľ školy sa zhodli na možnosti zvolania obecného zastupiteľstva 
v priestoroch školy spoločne s RŠ, kedy by sa prešli aj priestory školy a zistil by sa skutočný stav 
voľných priestorov.  
Členovia RŠ uviedli, že je potrebné riešiť narastajúce problémy s parkujúcimi autami v školskom 
areáli, hlavne v blízkosti telocvične a autami (ale už aj motorkami) prechádzajúcimi bránou pri 
telocvični.  
 
K bodu 5 
V závere sa predsedníčka RŠ poďakovala za príkladnú účasť v RŠ pani Júlii Trnovcovej, 
všetkým zúčastneným za podnety a návrhy . 

 
Príloha: Prezenčná listina 

              

V Zázrivej, 29.3.2011                                                            zapísala....................................... 

                          Katarína Bellová 


